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INTERPELACJA 

                  

            Problemem, z którym od lat borykają się mieszkańcy wielu obszarów Krakowa 
jest niewłaściwe parkowanie samochodów. Dotyczy to szczególnie osiedli posiadających 
wąskie drogi. Kwestia ta może mieć tragiczne konsekwencje wtedy, gdy źle zaparkowane 
samochody uniemożliwią w efekcie dojazd pod blok np. Straży Pożarnej. Jest to problem 
od dłuższego czasu sygnalizowany przez Straż Pożarną, która w praktyce może jedynie 
wnosić swoje zastrzeżenia na etapie odbioru poszczególnych obiektów (np. w zakresie 
dostępu do drogi pożarowej). 

            Wydaje się, że ten powracający co jakiś czas problem, wymaga rozwiązania 
systemowego. Dlatego pozwalam sobie zwrócić się do Pana Prezydenta z propozycją 
wprowadzenia odpowiedniego systemu monitorowania tej sytuacji. Pierwszym elementem 
takiego systemu byliby kierowcy samochodów wywożących śmieci. Tzw. śmieciarki 
wjeżdżają na osiedla mieszkaniowe z reguły dwa razy w tygodniu. Kierowcy tych 
pojazdów mogliby rejestrować miejsca, gdzie występują szczególne utrudnienia z 
dojazdem (których sami często doświadczają) i przekazywać takie informacje 
odpowiednim służbom (np. Straży Miejskiej), które następnie podejmowałyby stosowne 
interwencje. W sprawie miejsc szczególnie newralgicznych lub wymagających 
wprowadzenia innych rozwiązań (np. nowych znaków) służby miejskie wspólnie z 
przedstawicielami Straży Pożarnej i wspólnot mogłyby organizować niezbędne wizje 
lokalne, by wypracować optymalne rozwiązania. 

            W moim przekonaniu stworzenie takiego systemu pozwoliłby rozwiązać problem 
źle zaparkowanych samochodów na wielu osiedlach i tym samym zmniejszyć 
prawdopodobieństwo wystąpienia sytuacji, że samochód Straży Pożarnej lub Pogotowia  
ma problem z dotarciem na miejsce interwencji. Dlatego proszę o rozważanie możliwości 
zastosowania przedmiotowego rozwiązania.   

 

Wojciech Krzysztonek 

Radny Miasta Krakowa 

 


